
Inburgering en integratie: nieuw 
onthaalbeleid voor nieuwkomers
Sinds 1 maart van dit jaar is in onze gemeente een dienst voor integratie en inburge-
ring opgestart. Het gemeentebestuur wil een nieuw onthaalbeleid uitstippelen voor 
alle nieuwkomers binnen onze gemeente, met speci� eke aandacht voor anderstaligen 
en voor mensen met een migratieachtergrond.

De eerste ontvangst van nieuwkomers 
gebeurt vaak door het onthaal en de 
dienst bevolking. Een correct, warm, ver-
staanbaar eerste onthaal is van cruciaal 
belang. De gemeente zal een doordacht 
onthaalbeleid uitwerken om alle inwoners 
zo correct mogelijk te informeren en door 
te verwijzen. “Als een nieuwkomer goed 
onthaald wordt en voldoende onder-
steuning en uitleg krijgt, ervaart die zijn 
eerste maanden in Meise als positief. En 
een goede start is half gewonnen”, aldus 
burgemeester Gerda Van den Brande. 

Trajecten op maat
Om een gedragen beleid uit te stippelen 
is het belangrijk dat alle relevante actoren 

worden betrokken: de gemeente, vereni-
gingen, handelaars, het onderwijs en de 
nieuwkomers. Heel concreet worden al 
voorbereidingen getroffen om volgend 
jaar te starten met een zomerschool om 
nieuwkomers Nederlands te leren. De 
gemeente zal ook samenwerken met de 
Vlaamse overheid voor trajecten op maat 
om de zelfredzaamheid van inburgeraars 
te vergroten. De ondersteuning kan de 
vorm aannemen van buddyprojecten, 
werkstages, taalstages of vrijwilligerswerk. 

“Nieuwkomers kunnen rekenen op onder-
steuning, maar wij verwachten ook dat zij 
zelf inspanningen doen en de geboden 
kansen grijpen”, besluit de burgemeester. 

trajecten op maat moeten de zelfredzaam-
heid van inburgeraars vergroten.

Nederlands is de taal die ons 
verbindt. Onze taal leren en 
oefenen is de eerste stap om 
zich thuis te voelen in onze 
gemeente, om er werk te vinden 
en zich met de buurt en het 
verenigingsleven te verbinden.” 

Gerda Van den Brande, 
Burgemeester
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Meise professionaliseert 
zijn groenbeheer
Het lokaal bestuur Meise stapt mee in het project ‘Lokaal 
Onderhoud Buitengebied’ om het groen in de gemeente 
e�  ciënter te beheren. In Meise bevinden zich heel wat 
groen- en landschapselementen zoals hagen, bomen en 
bermen die onderhoud vergen. Door het onderhoud digitaal 
in te plannen wil de gemeente proactiever werken, met als 
� naal doel een professioneler groenbeheer.

‘Lokaal Onderhoud Buitengebied’ is een project van Regionaal 
Landschap Brabantse Kouters. Het ondersteunt openbare bestu-
ren bij het reguliere landschapsonderhoud, van inventarisatie 
tot visievorming en uitvoering. Voor elke boom en haag wordt 
een digitale beheerscyclus opgemaakt. Daartoe gebruikt men 
een softwareprogramma dat specifiek werd ontworpen voor de 
inventarisatie en organisatie van het openbare groenonderhoud.

Proactief werken
“Achterstallig groenonderhoud veroorzaakt nogal wat frustratie 
bij inwoners”, weet schepen van Leefmilieu Jonathan De Valck. 
“Daarom is er nood aan dynamische beheerplannen. Zo krijgen 
we een beter zicht op het noodzakelijke groenonderhoud en 
kunnen we rekening houden met variabele toestanden zoals bij-
voorbeeld de weersomstandigheden. Dit project stelt de gemeente 
in staat om proactief aan groenonderhoud te doen, eerder dan te 
wachten tot burgers opmerkingen moeten maken.”

Duidelijker communiceren
Bijkomend voordeel is dat de gemeente op termijn beter 
kan communiceren over het groenonderhoud. Wanneer de 
onderhoudsbeurten van bomen en andere onderhoudstaken 
digitaal ingepland staan, is het veel makkelijker om burgers te 

informeren over het geplande onderhoud. Zo zou je als burger 
bijvoorbeeld de mogelijkheid krijgen om na te kijken wanneer de 
straatboom voor je deur een volgende onderhoudsbeurt krijgt.

De gemeente zal eerst alle bomen op het openbaar domein in 
kaart brengen. Later volgen andere beplantingen die publiek 
groenonderhoud vragen. Een overzicht van de verschillende 
fases in dit project vindt u binnenkort op www.meise.be.

Extra investeringen 
Het meerjarenplan – zeg maar de gemeentelijke begroting 
– is aangepast. Er werden allerlei nieuwe of extra investe-
ringen goedgekeurd. Het gaat dan onder meer over:

•  de volledige renovatie van de gemeentelijke werkloods; 

•  een duurzame verwarming en ventilatie van het 
nieuwe gemeentehuis; 

•  de opwaardering van het oude gemeentehuis van 
Wolvertem; 

•  extra budget voor de herinrichting van de 
Sportschuursite;

•  de vernieuwing van het skatepark op de Veilinglaan;

•  een fors nieuw budget om wateroverlast aan te pakken.

Lokaal energie- en klimaatpact
Meise tekent in op het lokaal energie- en klimaatpact. De 
gemeente engageert zich daarmee om flink te besparen op haar 
energieverbruik, meer 
te (her)bebossen en te 
ontharden. Schepen 
Ann Van den Broeck, 
burgemeester Gerda 
Van den Brande en 
schepen Jonathan 
De Valck staan hier 
op een toekomstig 
‘BEO-veld’: de meest 
energiezuinige optie 
om het gemeentehuis 
op een duurzame 
manier te verwarmen 
en te ventileren. 

Flitsnieuws

We maken komaf met achterstallig groenonderhoud.

De ultieme doelstelling is dat burgers 
online kunnen raadplegen wanneer 
een bepaalde groenonderhoudstaak 
ingepland staat.” 
Jonathan De Valck 
Schepen van Leefmilieu

meise@n-va.be
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Buurtscan De Vlieten en wijk Oppem
Het lokaal bestuur Meise werkt de komende tijd hard aan ontmoeting en lee� aarheid in buurten De Vlieten en Oppem. Dat 
doen we aan de hand van een buurtanalyse en buurtwerking. “We weten dat de wijken heel wat in hun mars hebben. Daarom 
willen we samen met bewoners op zoek gaan naar de verbeterpunten en kansen van de buurt”, zeg schepen van Sociaal Beleid 
Ann Van den Broeck. 

Het project bestaat uit drie fases:
1   In de eerste fase doen we een onderzoek in de buurt. Daarmee 

willen we te weten komen hoe bewoners vandaag naar de 
wijk kijken. Enerzijds nemen we een buurtenquête af bij de 
bewoners. Anderzijds interviewen we enkele sleutelfiguren
uit de buurt.

2   In de tweede fase organiseren we twee workshops, één in elke 
buurt. Daarin denken we samen met buurtbewoners na over 
de verbeterpunten en kansen van de buurt. We bepalen enkele 
actiepunten: zaken die bewoners zelf kunnen aanpakken, 
en zaken waarvoor hulp nodig is van de gemeente of andere 
partijen.

3   Tot slot starten we een buurtwerking op. Voortaan doet een 
werknemer van Groep INTRO dienst als aanspreekpunt in 
de buurt. Die persoon gaat met de buurt aan de slag met de 
actiepunten uit de tweede fase.

Bij het verschijnen van dit blaadje zal de 
buurtwerker al actief zijn. Een programma 
zal worden uitgerold, volgens de resultaten 
van de enquête en workshops. Dit is een 
project dat tijd nodig heeft en geleidelijk 
aan zijn vruchten zal afwerpen.

Terugblik op 
een gesmaakt 
eetfestijn
Hartelijk dank voor uw 
talrijke komst naar ons 
eetfestijn. Het was hartver-
warmend om u opnieuw te 
mogen verwelkomen en te 
kunnen bijpraten.

Herinrichting Sportschuursite
In september voerde de gemeente een intensieve 
participatieronde over de toekomst van de terreinen 
achter en rondom de Sportschuur in Wolvertem. Er 
kwamen meer dan 200 reacties binnen van omwonen-
den, gebruikers van de Sportschuur, de adviesraden, de 
scholen enzovoort. Van al die zeer waardevolle ideeën 
worden er verschillende opgenomen in het voor-
ontwerp. In de loop van 2022 koppelt de gemeente 
terug over de toekomstige invulling van de terreinen.

Incovo start met 
gft-containers

Afvalintercommunale Incovo start met 
containers voor de inzameling van groen-
ten-, fruit- en tuinafval (gft). In gemeenten 
waar men gft inzamelt via containers zijn 
burgers doorgaans tevredener en wordt er 
meer gesorteerd gft ingezameld. Dat moet 
mee helpen om het restafvalcijfer omlaag te 
krijgen.

Gemeente koopt 
straatstofzuigers
Het gemeentebestuur koopt 
twee splinternieuwe straat-
stofzuigers. Dat past in de 
doelstelling om de dorps-
centra properder te maken. 
Meer nieuws krijgt u zodra ze 
geleverd worden.

Ann Van den Broeck, schepen van Sociaal Beleid

www.n-va.be/meise
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Vlaanderen doet
wél wat nodig is

De federale puinhopen 
van paars-groen
Het rapport na één jaar paars-groen is bedroevend. 
De regering-De Croo – met een Vlaamse minderheid en 
een premier uit de zevende partij – begon met grote 
woorden en nog grotere beloften: een nieuwe politiek, 
stevige fiscale hervormingen, een verstandig begrotingsbeleid.
Een schril contrast met wat ze tot nu toe realiseerde.

Het paars-groene beleid motiveert mensen niet om te werken.
Integendeel: het ontmoedigt hen om aan de slag te gaan.

Een activeringsbeleid 
zonder enige ambitie.

En dat terwijl paars-groen de kerncentrales wil sluiten.
De hardwerkende Vlaming, die niet kan genieten van het
sociaal tarief of de extra tegemoetkoming, betaalt de rekening.

Het aantal asielaanvragen zit op het hoogste niveau 
sinds de asielcrisis van 2015. Paars-groen laat betijen 
terwijl de asielcentra vollopen.

Een energiefactuur die 
de pan uit rijst.

Een activeringsbeleid 
zonder enige ambitie.

Een energiefactuur die 
de pan uit rijst.

Een dreigende asielcrisis.

Met een werkzaamheidsgraad van meer dan 
75 procent scoort Vlaanderen pakken beter dan 
Wallonië en Brussel. Vlaanderen maakt werken dan 
ook echt lonend, dankzij onder meer de jobbonus.

Vlaanderen verzacht de energiefactuur voor álle
Vlaamse gezinnen en alleenstaanden. Niet alleen
voor wie al van een sociaal tarief geniet.

Vlaanderen heeft gelukkig de middelen in handen om
nieuwkomers te integreren. Daarbij speelt kennis van
het Nederlands een cruciale rol. Daarom kwam er een
verplichte taalscreening in de kleuterklas. Zodat we
tijdig kunnen ingrijpen.

Een écht activeringsbeleid.

Een energiekorting 
voor álle Vlamingen.

Een integratieproject met 
duidelijke plichten.

België zit nochtans in de top vijf van landen met de 
hoogste belastingdruk. Ter wereld. 

Meer dan 1 miljard euro 
nieuwe belastingen. 

Vlaanderen halveert zijn begrotingstekort en zal 
tegen 2027 een begroting in evenwicht hebben.

Een begroting in evenwicht.

Volgens het Internationaal Monetair Fonds (IMF) is dat straks 
het grootste begrotingstekort van heel Europa.

Een begrotingstekort 
van 20 miljard euro.

Vlaanderen kiest voor besparingen en vermijdt zoveel 
mogelijk taksen. Ondertussen investeert de Vlaamse 
Regering fors, en zetten we volop in op de relance.

Besparen én investeren.


